5天4夜

台北/南投/台中+ 清境农场



Tour Code: WLO



★风味餐: • 台式料理 • 巨无霸蒸笼宴 • 铁板烧吃到饱

精简行程:

第一天 抵达 → 桃园 (机上用餐)

● 桃园南平美食街

酒店: 恋情精品汽车旅馆或同级

第二天 桃园/ 南投 (早/午/晚)

- 慈湖两蒋文化园区
- 中社花海
- 清境农场
- 绵羊城堡
- 入住清境民宿

酒店:清境丽景民宿或同级

第三天 南投/台中(早/午/-)

- 埔里酒厂酒瓮隧道
- 原住民特产中心
- 广兴纸寮DIY
- 彩虹眷村
- 台中国家歌剧院
- 逢甲夜市

酒店:台中拓程酒店或同级

第四天 台中/台北 (早/午/-)

- 九份老街
- 天禄艺术中心
- 四四南村
- 台北101(远眺)
- 珍珠特产中心
- 士林夜市

酒店:台北西悠饭店或同级

第五天 台北 ナ回程

(早/机上用餐)

行程次序,以当地旅社安排为准。

观光景点:







化台

- 九份老街 独特的旧式建筑,坡地以及风情,使九份成为台湾最受欢迎的观光景点之一。这里还可以品尝到草仔粿、蕃薯丸、芋头丸、潮洲鱼丸等各式小吃。
- 四四南村 位于现今信义路五段、基隆路二段、松平路、庄敬路一带,是台北第一座眷村,展示着60年代的台湾眷村真是的生活场景。现四四南村已拆除,部分房舍另改建为"信义公民会馆"。这里在平日聚集许多拍婚纱和怀旧的人们,假日则有特色集市,成为台北信义区新兴的热门景点。

南投

清境青青草原 -清境农场人气最旺的景点,其中以[羊咩咩脱衣秀]最富有盛名.绵延不尽的青青草原,牛羊群不是穿梭,恍如北国风光,享有[雾上桃园]之称。

台中

- 中社花海 占地六公顷的园区,栽植各种四季花卉,花卉区包含荷兰花海风车区、鼠尾草风情、向日葵花海、四季花海、四季花田区。
- 彩虹眷村 映入眼帘的是可爱梦幻的涂鸦,色彩缤纷的色块,仿佛来到童话世界。而这些涂鸦,全都出自于彩虹爷爷 黄永阜之手。

埔里

● 埔里酒厂(酒甕隧道) - 主要生产绍兴酒、爱兰白酒与爱兰薰酒。现在以观光酒厂的经营方向转型, --对外开放供民众参观酒文物馆、品酒、介绍绍兴酒与爱兰白酒的特色、产制及饮酒文化;以及贩卖相关酒副产品,其中以绍兴酒蛋与绍兴香肠的最为热销。



Departure Date:				Flight :				
	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total	
Adult								
Child								

Travel Agent:

5D4N TAIPEI/ NANTOU/TAICHUNG+ **QING JING FARM**



Tour Code: WLO



★ Special Cuisine: • Taiwanese Cuisine

- Teppanyaki Eat All You Can

Schedule:

D1 ARRIVAL → TAOYUAN (MOB)

Nanping Night Market

Hotel: Sweet Love Boutique Motel Or Similar

D2 TAOYUAN/NANTOU (B/L/D)

- The Jiangs Culture Park
- Chungshe Flower Garden
- Qing Jing Farm
- Sheep Castle

Hotel: Qing Jing Liching Garden Villa Or Similar

D3 TAINAN/TAICHUNG (B/L/-)

- Puli Winery ~ Wine Tunnel
- Aboriginal Product Shop
- Guangxin Paper DIY
- Rainbow Village
- National Taichung Theater
- Feng Jia Night Market

Hotel: Taichung The Galerie Hotel Or Similar

D4 TAICHUNG/TAIEPI (B/L/-)

- Chiufen
- Pisiu Arts Center
- Four Four South Village
- Taipei 101 (Overview)
- Pearl & Gem Stone Center
- Shilin Night Market

Hotel: Taipei C U Hotel Or Similar

D5 TAIPEI → DEPARTURE

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Tourist Attractions:







TAIPEI

- Chiufen A place where you get a chance to taste the local snacks and foods of Taiwan such as Taro and Sweet Potato Ball etc.
- Four Four South Village was previously a residential area in Taipei for the military personnel of the 44th Arsenal of the Combined Logistics Command and their dependents. Today it has been partially renovated and is home to model homes from its original use, cultural and creative stores, a restaurant, and occasional arts and crafts markets

NANTOU

Qingjing Farm - Known as a "Foggy Eden" far away from the city area in the mountains, Qingjing Farm is great for those who enjoy fresh air, lush forests, acre of flowers along the plains and hillside, and beautiful starry nights.Located in the northern section of Qingjing Farm is Green Green Grassland, which is an open pasture ground for livestock such as sheep and cows to roam and graze freely. Visitors are able to see the animals up close and interact with them.

TAICHUNG

- Chungshe Flower Garden covers a vast area of six hectares with landscapes that change throughout the four seasons. No matter what time of the year, a feast for the eyes will always be guaranteed at Chungshe Tourism Flower Garden.
- Rainbow Village in Taichung is one of these veterans villages. It was already being torn down house by house. One of the last village residents is Mr. Huang. One day he started to paint the empty and dying village. He painted animals, dolls, airplanes, manga characters, etc ... All with vibrant colors, filling the walls and the alleys.

PULI

Puli Winery (Wine Tunnel) - devoted to establish the landmark feature of Puli as the Hometown of Shaosing Rice Wine. On top of actively promoting the culture of Shaosing Rice Wine, there are also efforts in preserving the history of the winery, as the first Wine culture museum in Taiwan.



Departure Date:				Flight :				
	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total	
Adult								
Child								

Travel Agent: